



مجموعة البشري للتربية و العلوم
المدارس الدولية

We, Al Bushra Group for Education and Sciences located in Lebanon- Tyre, are the owner of the publication company-WORLD'S KEY. Together, we have produced a series of curricula in line with the approved international standards. These curricula take into account the reality of our environment and community with the addition of e-learning facilities to support the educational process and transform it from the stage of indoctrination to the stage of creativity, interaction and skill development.

Al Bushra Group for Education and Sciences owns Academy High School in Lebanon. Al Bushra Group for Education and Sciences is the exclusive agent in Iraq for AdvancED/Cognia, the largest community of education in the world.

When contracting with any school, Al Bushra Group provides the curricula for each student in addition to a free account on the WORLD'S KEY application that contains customized educational content, videos and PDFs in addition to the exercises and their solutions, Lesson plans and detailed tutorials.

إن شركة مجموعة البشري موقعها لبنان مدينة صور (الحوش) مالكة دار النشر WORLD'S KEY انتجت سلسلة من المناهج الورقية ضمن المعايير الدولية مع اضافة التعليم الإلكتروني لدعم العملية التعليمية وتحويلها من طور التلقين إلى طور الإبداع والتفاعل وتنمية المهارات.

إن شركة مجموعة البشري للتربية والعلوم التي تمتلك المدارس الدولية في لبنان Academy high school هي الوكيل الحصري في جمهورية العراق لاهم منظمة معايير دولية في التعليم ادفانس ايد كوكونيا تعاقدت مع مجموعة من المدارس في جمهورية العراق وهذه المدارس تحصل على مناهجنا الورقية لكل تلميذ اضافةً الى حساب الكتروني مجاني على تطبيق ووردسكي للاطلاع على الدروس بالصوت والصورة اضافة الى التمارين و حلولها و خطط الدروس وبطاقة العلامات.

For more information, contact:

Mrs. May Matar, the director of operations and development in Al- Bushra Group for Education and Sciences.

Tel: 0096170977891

Email: info@al-bushra.net

Time: Monday to Friday - from 8 am till 4 pm

Mr. Ali Tarhini, General Director
Al-Bushra Group for Education and Orientation
Lebanon

Dear Mr. Tarhini,

With reference to our prior agreement signed by you and Dr. Kem,
below are more specific expectations:

1. Al-Bushra and AdvancED will work exclusively together to support new schools in all Iraq provinces.
2. AdvancED will be directly responsible to provide certificates of accreditation and stamp student transcripts and documents for Al-Bushra and all its schools.
3. Al-Bushra's staff who have been trained by AdvancED will ensure that Al-Bushra and its schools maintain the standards of accreditation and are engaged in continuous improvement.
4. AdvancED will hold Al-Bushra accountable for quality assurance.

Thank you for your cooperation and integrity in maintaining a productive and lasting relationship.

Best regards,



Annette Bohling, J.D.
Chief Accreditation Officer
مديرة الاعتماد الرئيسية



السيد علي ترحيني، مدير عام
مجموعة البشرية للتربية و العلوم
عزيزي السيد ترحيني،

بالإشارة إلى اتفاقنا السابق والموقع من قبلك أنت والدكتور كيم
هناك بعض النقاط الأكثر تحديداً.

- 1- ستعمل مجموعة بشرى و ادفانس ايد معاً و حصرياً لدعم المدارس في جميع محافظات العراق.
- 2- ستكون ادفانس ايد مسؤولة بشكل مباشر عن تقديم الشهادات و ختم المعاملات والوثائق الطلابية لمجموعة البشرية و جميع مدارس التي تعمل معها.
- 3- سيضمن موظفو مجموعة البشرية، الذين تلقوا تدريبات من قبل فريق ادفانس ايد، أن تحافظ مجموعة البشرية و مدارسها على معايير الاعتماد و تشارك في التحسين المستمر.
- 4- سوف تعطي ادفانس ايد مجموعة البشرية مسؤولية ضمان الجودة.

شكرا لتعاونكم المستمر و النزاهة في الحفاظ على العلاقة المثمرة و الدائمة فيما بيننا.

تحياتي الحارة،